Travel GSH 山河旅游

Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: jessie@travelgsh.com /yen@travelgsh.com

GST/Co.Reg No: 199205400K

7天台湾顶级 VILLA 摩铁

- ♥ 本行程安排頂級特色住宿─溫泉渡假村、汽車旅館、Villa
- ♥ 特色景點一擁恆文創園區、黃金博多物館、 新社古堡,及最新義大世界樂園

Day1 SUN 出發地+台北

* 莎多堡奇幻旅館或同級 5★

接機~酒店

抵達機場後由優秀導遊迎接,出機場後前往指定下榻酒店,台北是台灣最大的都市,體驗台北整體發展活潑的多樣性。

Day2 MON 台北-新竹

- * 早餐/九份老街自理/懷舊料理
- *新竹日月光或同級5★

黃金博物館~黃金瀑布~九份老街~台北 101(觀景台自費)~西門町~維格夢工場~城隍廟夜市

- ▼黃金博物館:保留及呈現日本時期開挖金礦過程的文化 及遺跡,館內並有一塊台灣最大之金磚,以及古日本時期 建築,值得一看。
- ▼黃金瀑布:金瓜石及九份產礦由於山泉水與雨水滲入,礦砂沉積溪床,水質飽含氧化的金屬礦石顏色,形成相當特別的金黃色瀑布景觀。
- ▼九份:曾經是挖金礦後的廢棄山城,因電影《悲情城市》而再度繁華,成為台灣最熱鬧最長的一條老街,各式各樣的手信、紀念品及小吃,吸引大量遊客上山逛街,干萬不可錯過有名的小吃~九份芋圓。
- ◆台北 101:台灣第一高樓,總高度達 508 公尺,融合現代藝術及中國風水的特色建築,內有世界各地名牌商品。
- ▼西門町:這裡集合了時下年青人所有的最愛,電影、流行服飾、飾品、流行精品、舶來品、刺青、各國美食、偶像歌手簽唱會...,都讓西門町成為年輕人最夯的流行新樂園。
- ▼維格夢工場:由台灣最知名鳳梨酥維格餅家所打造的夢工廠,帶您一同認識鳳梨酥的奇幻世界。

新竹城隍廟:為全台規模最大城隍廟,香火鼎盛。廟內供 奉威靈公都城隍,為全台灣城隍廟中

神位位階最高神,為新竹遊客必訪聖地,在此有相當多新竹知名小吃如貢丸湯、米粉、蚵仔煎、肉燥飯、四神湯…等你來品嚐。

Day3 TUE 新竹-台南

- * 早餐/正宗台菜/台南風味餐
- * 山芙蓉渡假大酒店或同級 5★

大湖草莓酒莊~新社古堡~大壩雲梯~曾文水庫 風景區

- ▼大湖草莓酒莊:大湖酒莊位於台灣草莓的故鄉,是國内第一家生產草莓水果酒的酒莊,也是亞洲唯一的草莓酒製酒產地,在此你可以認識了解到製酒的過程與草莓的生態。
- ▼新社古堡:為台中最大秘密花園,步入新社莊園,彷彿置身中古世紀的歐洲古堡。開發上保有原本的山林也加入了不少的人工造景,置身於浪漫歐洲古堡徜徉青山綠水間宛如在與世隔絕的桃花源中。
- ♥曾文水庫大壩雲梯:曾文水庫位於西拉雅國家風景區内,為改善與擴充南部區耕地灌溉之目的而興建,並兼具供發電、防洪、觀光功能,是一個多元性的水庫。此處環境優美、湖光山色美不勝收,是台灣最大的水庫,登上觀景梯後可以一覽曾文風光。



台中新社古堡花园



Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: jessie@travelgsh.com /yen@travelgsh.com

GST/Co.Reg No: 199205400K



Day4 WED 台南-高雄

- * 早餐/客家風味餐/義大世界自理
- * 義大天悅飯店或同級 5★

珍珠養殖場~美濃客家村~義大世界遊樂場~義 大購物中心~義大酒店

- ▼美濃客家村:為推廣美濃客家文化而成立,並保有美濃油紙傘的手工藝品技術,此外並有相當多客家美食及客家文物,來此必喝的是客家擂茶。
- ▼義大世界遊樂場:義大遊樂世界以希臘情境式打造的義大遊樂世界,最新最刺激的遊樂設施都在裡面,全園區共
- ▼分為三大區:有典雅風格的「大衛城」、浪漫希臘藍白山城的「聖托里尼山城」和充滿神話色彩「特洛伊城」, 園區設施高達 47 項堪稱全台之冠最精緻的建築場景,呈現在您的眼前。

Day5 THU 高雄-台中

- * 早餐/原住民風味/逢甲夜市自理
- * 星享道酒店或同級 5★

原住民特產中心~日月潭遊船~文武廟~台灣茶圃~逢甲夜市

- ♥日月潭遊船:搭乘遊艇欣賞全台最大淡水湖泊,四周群 巒疊翠,山水相映的景致相當美麗,南形如月弧,北形如 日輪,所以名為『日月潭』,是古今中外遊客來台必訪景 點。
- ◆文武廟: 位於潭北山腰上,因供奉孔子(文聖)、岳飛及關羽(武聖)而得名,殿宇沿山勢而建,分前、中、後三殿,佔地廣闊,色彩以金黃色為主,為中國北宮殿式廟宇,氣勢十分雄偉。
- ◆逢甲夜市:台灣最大觀光夜市,因『俗擱大碗』而吸引相當多民眾前往朝聖;新奇又有趣的小吃琳瑯滿目,大腸

包小腸、碳烤雞排、懶人蝦、紅茶冰…等都是不可錯過的 美食。

Day6 FRI 台中-台北

- * 早餐/伍角船板/龍鮑餐
- * 映象休閒會館或同級 5★

天祿藝術中心~忠烈祠~士林官邸~野柳風景區 ~映象休閒會館

- ▼忠烈祠:紀念為國犧牲的烈士。大門前站崗的衛兵,不動如山,酷似雕像,交接換哨儀式會表演耍槍,常聚集眾多遊客駐足觀看,蔚為特色。
- ▼士林官邸:蔣介石總統生前的住所,可以感受當時總統 生活的氣派,現在為一座生態公園,不定時舉辦花展供遊 客欣賞。
- ▼野柳:野柳的地質主要是由砂岩所構成,經海水千百萬年的侵蝕、風化等交互作用,形成各種天然怪石,最著名的岩石為女王頭,堪稱鬼斧神工的作品,蔚為世界奇觀。

Day7 SAT 台北→甜蜜的家

* 早餐

早餐後,自由活動至時間到送往機場,搭乘豪華客機返回 甜蜜的家。









Itinerary Subject To Change 特殊情况下行程会有少许更改

፟ 两人成行 ♥ 天天出发

TOUR CODE: GV2-7D140707



Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: jessie@travelgsh.com /yen@travelgsh.com

GST/Co.Reg No: 199205400K

7D Taiwan Trip of Top Villas

Day1 SUN Departure → Taipei

Sato-castle Wonderland or similar

Upon arrival, transfer to Taoyuan County- After check in, free at own leisure.

Day2 MON Taipei-Hsinchu

★ B/--/D ★ Hooyai Hotel or similar

Gold Museum ~ Gold Falls ~ Jiufen ~ Taipei 101(Observatory fee own expenses) ~ Ximending ~ Vigor Kobo ~ Hsinchu City God Temple

- ♥Gold Museum: It is a retention and excavation of culture and heritage of the gold mining process during Japanese occupation. The museum still keeps the biggest gold brick in Taiwan. The Japanese style of architecture is also worth for a visit.
- ♥Gold Falls: Because of the spring water and the rainwater infiltration into the gold mine area of Chinkuashih and Jiufen, the falls were polluted by oxidation of the metal ore and formed a very special golden waterfalls.
- ♥ Jiu fen: Once the mountain town abandoned after digging gold fever subsided, the town is bustling again because of the movie "City of Sadness" and becomes as the most popular and longest old street in Taiwan. It provides a wide range of souvenirs and snacks, attracting a large number of tourists. If you come to Jiufen do not miss the famous snack the taro balls.
- ♥ Taipei 101 Shopping Mall: Taipei 101 with height of 508 meters is a new landmark in Taipei. This building is an integration of the classical Oriental culture and Taiwan local characteristics offering elegant and spacious shopping space within the shopping center.
- ♥Ximending: Here is a collection of all the favorite of the young people nowadays including movies, fashion, popular collectables, tattoos, international cuisine, idol singer autograph... Ximending becomes teenagers new paradise.
- ♥Hsinchu City God Temple: It is Taiwan's largest City God Temple. The temple dedicated to Wellin God, ranked the supreme deity of all City God Temples in Taiwan. Hsinchu tourists often visit the holy land, in which there are a considerable number of renowned Hsinchu snacks such as pork ball soup, rice noodle, oyster omelets, Rouzao rice, four God soup ... await for you to taste.

Day3 TUE Hsinchu-Tainan

★ B/L/D ★ Tsengwen hchibiscus resort or similar
Tahu Strawberry Winery ~ Shin-sheh Castle ~ Tseng Wen
Reservoir

- ♥ Tahu Strawberry Winery: The Tahu Winery is located in the hometown of strawberries of Taiwan, and is the first domestic winery that produce strawberry wines. And it is also the only strawberry winery in Asia. You can witness the process of making strawberry wine and the ecology of strawberry farms.
- ♥Shin-sheh Castle: Shin-sheh Castle has been the biggest secret garden in Taichung. Walking into the garden, it is like being in medieval European castle. It retains the original forest blended together with the new development of many artificial

Landscaping, providing a romantic European environment to be experienced like a secluded paradise.

▼Tseng Wen Reservoir Scaling Ladder: Tseng Wen Reservoir is located within the Siraya National Park for the purpose of improvement and expansion of the southern area of farmland irrigation. It also provides diversified functions of power generation, flood control and tourism. It is Taiwan's largest reservoir with a beautiful environment of lakes and mountains. These scenes are under your exploration from the top of the ladder.



E-DaWorld Theme Park

Day4 WED Tainan-Kaohsiung

★ B/L/-- ★ E-Da Skylark Hotel or similar

Pearl culture exhibition hall ~ Meinong Hakka Village ~

E-DA Outlet Mall ~ E-DA World Theme Park

- Meinong Hakka Village: Meinong Hakka Cultural Museum is located as a local landmark. It has the important mission of the preservation of Hakka culture and heritage. Thrifty hard Hakka traditional virtues and spirit is revealed.
- ♥E-DA World Theme Park: E-DA Theme Park built in Greece construction style. The Park is divided into three main areas: "Acropolis" with elegant style, "Santorini City" with romantic style and mythical "Trojan Castle". There are 47 facilities in the park with the most exquisite architectural scene.

Day5 THU Kaohsiung-Taichung

★ B/L/-- ★In Sky Hotel or similar

Aboriginal Specialty Center ~ SUN moon Lake ~ Wen-Wu Temple ~ Taiwan's tea garden ~ Fengjia Night Market

♥SUN moon Lake: The SUN Moon Lake, located in the middle of Taiwan, with an elevation of 748 meters above sea level, is the only natural big lake in Taiwan. The southern part of Lalu Island is shaped like a new moon, and the northern part is shaped like a sun; hence the name SUN Moon Lake.

Travel GSH Pte Ltd



101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: jessie@travelgsh.com /yen@travelgsh.com

GST/Co.Reg No: 199205400K

♥Wen-Wu Temple: Located in the northern waist, dedicated to Confucius (Wen-sheng), Yue Fei and Guan Yu (Wu Sheng), named after temples built along the mountain. The temple consisted of three sections, colored golden-yellow, is a typical northern China styled momentum.

♥Fengjia Night Market: It is one of Taichung's famous commercial business districts, covering approximately one kilometer in diameter around Feng Chia University and includes the Fengjia-Wenhua Night Market, Fengjia Rd., and Fuxing Rd. In this CBD, you can find delicious snack foods and quality clothes at reasonable prices to express your unique personality.

Day6 FRI Taichung-Taipei

🜟 B/L/D 🛮 🜟 Hotel Ocean Vista & Spa or similar Tianlu Art Center ~ Martyrs' Shrine ~ Residence ~ Yeliu

- ♥Martyrs' Shrine: The place is for commemoration of the martyrs for the country. The guards in front of the gate do not move exactly like a statue no matter how you tease them. The ceremony of the handover is the most entertained activity.
- ♥Shilin Residence: It is the residence of President Chiang Kaishek during his lifetime. Here you can feel the style of life of President. It is reconstructed to an ecological park. From time to time it holds flower shows for visitors to enjoy.
- ♥Yeliu: The natural rock formations of Yeliu are an amazing array of artistic shapes created by erosion and other natural forces.

Day7 SAT Taipei Sweet Home



After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home!





Itinerary Subject To Change



DEPARTURE EVERY SUNDAY

TOUR CODE: GV2-7D140707